
SAMOSTOJNO DRUŠTVO TELESNIH INVALIDOV V OBCINAH UUBUANA-BE2I-
GRAD IN MOSTE-POLJE

Iz Most je samo 25 članov
Septembra lani so ustanovili društvo telesnih invalidov v občini

Ljubljana Bežigrad in Moste-Polje, ki je prej delovalo v sklopu med-
občinskega društva telesnih invalidov Ljubljana. Društvo je enotno
za obe občini, sedež ima za Bežigradom, v domu krajevne skup-
nosti Boris Kidrič na Vojkovi 1

in vključuje invalidne osebe, ki sta-
nujejo ali dclajo na območju obeh
občin, ne glede na težo ali vzrok
invalidnosti. Dmštvo spremlja inva-
lidsko problematiko, pomaga svojim
članom do zaposlitve, če so zanjo še
sposobni, razvija športno in kul-
tumo dejavnost in pomaga invali-
dom reševati njihove socialne, zdiav-
stvene in diuge problemc. Ena glav-
nih nalog pa je, da tudi v Mostah
ustanovijo samostojno društvo, ki
bo sprva delovalo kot podružnica. V
vsaki občini je namreč okoli 2500
invalidov, v društvu pa jih je včlanje-
nih šele 196, od tega iz Most samo
25. Zato bodo v letošnjem letu pri-
tegnili k delu še okoli 500 invalidov
iz vsake občine, za katere bodo
oiganizirali tudi pravno pomoč in

jim pomagali pri reševanju drugih
problemov. Oktobra lani so razpisali
anketo, iz katere so ugotovili, da je
kar 47 procentov invalidov preje-
malo mesečne dohodke, manjse od
500 din. Ker so nekateri od teh po-
trebni finančne pomoči, so se obr-
nili na 34 podjetij in štiri od njih so
že priskočUa na pomoč: Ljubljanske
mlekarne, Tonosa, Lekarna Bežigrad
in Gostinsko podjetje Bežigrad.

Društvo se boti tudi za invalide,
ki so prijavljeni na zavodu za zapo-
slovanje, pa ne dobijo dela, ker so
invalidi.

Zato se bodo obmili na podjetja
in proučili možnost, da bi ta pod-
jetja dala invalidom v dokončarije
ali pioizvodnjo ustrezno delo na
dom, jih sprejela v delovno razmerje
in socialno zavaiovala.

Sicer pa so lani pripiavili že več
uspelih akcij. Okoli 90 invalidovje
bilo zelo zadovoljnih z brezplačnini
izletom v Mokronog, osmim članom
so dali tegrese pri letovanju v Piranu
in na Golniku, precej invalidov pa se
je kljub izredno slabemu vremenu
udeležilo ustanovne skupščine, na
kateri so izvolili izvtšni in nadzomi
odbor društva ter sprejeli statut.

Sestavili so že tudi finančni načrt
za leto 1973. Največ sredstev je na-
menjenih športu in rekreaciji, izk-
tom v okolico Ljubljane in obda-
ritvam ob praznikih ter enkratni
zimski pomoči članom.

Predsednik društva Janez Dotenc
je v razgovoru dejal, da so tudi vsi
člani izvršnega in nadzornega odbo-
ra invalidi in zato še bolj razumejo
probleme telesno prizadetih Ijudi.
Zato vabijo vse invalide iz obeh
občin, naj pridejo na pogovor v dom
kiajevne skupnosti Boris Kidrič na
Vojkovi 1, kier ima društvo uradne
ure vsak torek od 16. do 18. ure.
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